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5. volební období

výbor pro vědu, vzdělání, kulturu, mládež a tělovýchovu

Z á p i sZ á p i s

 22. schůze 
výboru pro vědu, vzdělání, kulturu, mládež a tělovýchovu,

konaná dne 26. června 2008 od 9.00 hod v místnosti č. 23/přízemí
v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu, 

Sněmovní 4, Praha 1

Č e r v e n



-  -

Z jednání výboru omluven posl. Bartoš,  posl. Zubová, posl. Zelenková, posl. Šojdrová, posl.
Morava a posl. Jandák

Jednání řídila místopředsedkyně výboru posl. Mertinová

Přítomni dle prezenční listiny.

Hlasování probíhá aklamací.

9.00 hod.
k bodu 1. - sdělení místopředsedkyně

bod nenaplněn

9.30 hod.
2.  Návrh  poslanců  Ivana  Ohlídala,  Waltera  Bartoše,  Olgy  Zubové,  Petra  Wolfa,
Miloslava  Souška,  Marcely  Mertinové,  Jana  Látky  a  Jaromíra  Chalupy  na  vydání
zákona, kterým se mění zákon č. 200/1994 Sb.,  o zeměměřictví a o změně a doplnění
některých zákonů souvisejících s jeho zavedením, ve znění pozdějších předpisů 
(tisk 456) 

bod odůvodnil zástupce předkladatelů posl. Ohlídal, zpravodajskou zprávu přednesl posl. 
P. Bratský

obecná rozprava:

- posl. Pleva - souhlasí s návrhem, vidí v něm naplnění Bolognského procesu, je třeba podporovat
bakalářské studijní programy, nesouhlasí s názorem komory, která je proti návrhu

- posl. Bičík - nesouhlasí s posl. Plevou ani s návrhem, není důležitý název studia, ale jeho náplň,
naše střední školy jsou na vyšší úrovni než některé bakalářské programy v zahraničí, navrhuje
zamítnutí návrhu

- posl. Mertinová - souhlasí s posl. Plevou, komora je hlavní garant kvality

- posl. Ohlídal - dle této novely nebudou moci bakaláři vykonávat všechny činnosti, vzdělávání
nekončí ukončením studia

- posl. Bohdalová - má problém s rozhodováním, souhlasí s oběma stranami, žádá o vyjádření
odborníky

-  ing.  Štencl,  mpř.  Úřadu  zeměměřičů  a  geodetů  -  nepodporují  novelu,  protože  úroveň
bakalářského studia o oboru je v ČR na nízké úrovni

podrobná rozprava
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- posl. Bratský - usnesení: výbor nedoporučuje Poslanecké sněmovně schválit návrh zákona 
- 1. hlas. - 3 pro (posl. Bratský, Bičík, Bohdalová), 4 proti (posl. Mertinová, Ohlídal, Pleva 
a Ploc) - návrh nebyl přijat

- posl. Pleva - usnesení: výbor doporučuje Poslanecké sněmovně schválit návrh zákona 
- 2. hlas. - 4 pro (posl. Mertinová, Ohlídal, Pleva a Ploc), 2 proti (posl. Bičík, Bohdalová), 
1 nehlasoval (posl. Bratský) - návrh byl přijat

3. různé

- bod nenaplněn

4. schválení termínu a programu příští schůze

- přijato usnesení: výbor pověřuje svého předsedu, aby svolal jednání výboru na středu 
10. září  2008 a do programu zařadil body, které budou výboru do této doby přikázány na jednání
Poslanecké sněmovny  - 7 (všichni) pro

          Milan Bičík  v. r.                                                     Marcela Mertinová   v. r.
 ověřovatel          místopředsedkyně

 výboru pro vědu, vzdělání,                   výboru pro vědu, vzdělání, 
kulturu, mládež a tělovýchovu                      kulturu, mládež a tělovýchovu 
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